

《单词百科:kookaburras是什么意思?kookaburras怎么发音?kookaburras的解释和用法》

英语单词kookaburras是什么意思?kookaburras怎么读?kookaburras怎么发音?简答网为您整理了kookaburras的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



kookaburras怎么读

kookaburras的读音:[kuk b :r z]

kookaburras的意思

1、n.笑翠鸟(kookaburra的名词复数);

kookaburras的双语例句

1、The sound of the cackling kookaburra rang out across the earth.

笑翠鸟清脆的叫声响彻地球。

2、Kookaburra: a large Australian kingfisher that lives in the trees and has a cackling cry.

笑翠鸟：大个的澳洲捕鱼鸟，栖息在树上，叫声清脆。

3、Jeff: Of course, they have strange appearances, such as duckbill, millie, and kookaburra.

杰夫：当然，它们的外貌稀奇古怪，有鸭嘴兽、翠鸟。

4、Then there were the magpies and the kookaburras. Pop asked Nan to buy meat and other special foods just for them. Since Pop died, Nan has continued the tradition.

还有喜鹊和笑翠鸟。爷爷奶奶为它们买来肉和其它特殊的食物。爷爷去世后，奶奶继续着这种嗜好。

5、So now, every morning, just as the dawn is breaking, the laugh of Gugurrgaagaa the Kookaburra can be heard all across Australia, bringing in the new day.

所以现在每个清晨，在黎明破晓时分，笑翠鸟咕咕拉的狂笑声能够传遍澳洲，迎来新的一天。

6、They are the kookaburras!

它们就是笑翠鸟！

7、Tesch believed Peng is particularly apt as the kookaburra is a native Australian bird.

由于笑翠鸟是澳大利亚本地特有的一种鸟类，因此用‘鹏’字尤为贴切。

8、Jeff: Duckbill (SYD) indicated the city of Sydney, which was the symbol of water; Millie was the symbol of land; and kookaburra was the symbol of the air.

杰夫：鸭嘴兽，悉尼也表示悉尼，象征水；针，米利象征土地；笑翠鸟，奥利象征空气。

9、Where else in the world can you find emus, wombats, galahs, kangaroos, koalas, platypi (7), kookaburras, quokkas, wallabies and wallaroos?

除了这里，你还能在哪里看得到鸸鹋、袋熊、桃红鸚鵡、袋鼠、考拉、鸭嘴兽、笑翠鸟、短尾矮袋鼠、小袋鼠和大袋鼠呢？

10、Then there were the magpies and the kookaburras.

还有喜鹊和笑翠鸟。

11、" Ollie", a Kookaburra, "Syd", a Platypus; and" Millie", an Echidna, are three native animals chosen as mascots for the Sydney 2000 Games.

奥利，笑翠鸟，席德，鸭嘴兽和米莉，针鼹，作为2000年悉尼奥运会吉祥物选定的三个本土动物。

以上是简答网为您整理的kookaburras怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于kookaburras的用法、kookaburras的释义、kookaburras的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/kookaburras>

